



Bayti Properties Turkey

بيتي العقارية ... لرؤيتك المستقبلية



Bayti Properties Turkey



bp-1102

www.bayti-properties.com

موقع المشروع The Project Location



bp-1102

يقع المشروع في منطقة ليفانت في مدينة اسطنبول والتي تعد من أهم الأحياء في المدينة نظراً لموقعها الاستراتيجي الذي يضم أهم الشركات العالمية والمحلية

The project is located in the Levant district of Istanbul, which is one of the most important neighborhoods in the city due to its strategic location, which includes the most important international and local companies



جسر البوسفور
Bosphorus Bridge

8 km



ميدان تقسيم
Taksim Square

11 km



مطار اسطنبول
Istanbul Airport

40 km

60 m

محطة الميترو
Metro Station



200 m

ملعب تورك تيليكوم
Turktelekom Stadium



1 km

مول وادي اسطنبول
Vadi Istanbul Mall



معلومات المنطقة Area Information



تقع منطقة ليفنت في القسم الأوروبي لمدينة اسطنبول بين مناطق مسلك وبشكتاش ، حيث تتوسط الطريقين E5 , TEM .
وتبعد ليفنت عن مطار اسطنبول ما يقارب 40 كم ، و 7 كم عن ميدان تقسيم ، ويتوفر فيها العديد من الجامعات والمدارس التركية الحكومية والخاصة .
يتوفر في منطقة ليفنت شبكة الميترو التي تصل اسطنبول بعضها بعض ، كما تحتوي على مواقف الباصات التي تصل المنطقة بالمناطق المجاورة .

تحتوي منطقة ليفنت على مختلف المولات الفاخرة ، وتتميز المنطقة بالحياة العصرية والرفاهية وتضم المنطقة مختلف أنشطة الحياة الرئيسية والترفيهية ، وتتميز المنطقة ببنيتها التحتية المتطورة وعراقتها التاريخية الجميلة ومركزيتها لكبرى مراكز الأعمال والشركات العالمية .

Levent is located in the European section of Istanbul between the regions of Maslak and Beşiktaş, where the E5 and TEM roads mediate.

Levent is about 40 km from Istanbul Airport, and 7 km from Taksim Square, and there are many Turkish public and private universities and schools in it.

In Levent, there is a metro network that connects Istanbul to each other, and it also contains bus stops that connect the area to the neighboring areas.

The Levent area contains various luxury malls. The area is characterized by modern life and luxury. The area includes various major life and recreational activities. The area is distinguished by its advanced infrastructure, beautiful historical heritage, and its centrality to major business centers and international companies.

معلومات المشروع Project Information

3 أبنية , 2800 شقة
3 blocks, 2800 apartments



أنواع الشقق (0+1 - 4+1)
Apartment Types (0+1 - 4+1)



جاهز للتسليم
Ready for delivery



مرافق المشروع Project Facilities



حمام سباحة
Swimming pool



ساونا وغرف بخار
Sauna and steam rooms



نادي رياضي
GYM



مطاعم ومقاهي
Restaurants & cafes



محلات تجارية
Shops



حدائق ومنتزهات
Gardens



مخططات الشقق Floor Plan

0+1 61 m2



1+1 81 m2



2+1 146 m2



مخططات الشقق Floor Plan

3+1 196 m2



4+1 321 m2













Contact us



Bayti Properties Turkey



+90 531 833 26 88



info@bayti-properties.com



www.@bayti-properties.com



Bayti Properties Turkey



Bayti Properties Turkey



Bayti Properties Turkey



Bayti Properties Turkey